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       Secretariaat: S. de Jong 
       Adres:  Koekoeksbloem 18  
         1902 GK  Castricum   
       E-mail:  info@pgbc.nl 

Verslag bijeenkomst Platform Gehandicaptenbeleid Castricum (PGBC) 

Datum: 6 oktober 2023 
Tijdstip 10.00 uur 
Locatie: Gemeentehuis Castricum 
Verslagnummer: 2023-09 

Aanwezig:  afkorting 

De heer Edwin Steeman voorzitter PGBC ES 
Mevrouw Atty van den Bovenkamp lid PGBC AB 
Mevrouw Carolien van Eck lid PGBC CE 
Mevrouw Lisa Lute aspirant lid LL 
Mevrouw Martine de Wit lid PGBC MW 
De heer Sije de Jong secretaris PGBC SJ 

Afwezig: 
Mevrouw Trudy van der Weide gemeente Castricum TW 
Mevrouw Nicoline Schumacher gemeente Castricum NS 
De heer Hans de Vries gemeente Castricum HV 
De heer Gerard Steeman lid PGBC GS 
De heer Lex Bennink lid PGBC LB 
 

1. Opening 
a. ES opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
b. GS en LB zijn afwezig. 

2. Vaststelling agenda, notulen, ingekomen stukken. en mededelingen 
a. Aan de agenda wordt toegevoegd het stukje van LL en CE over gehandicaptentoiletten op het 

strand. 
b. Het verslag van de vergadering van 1 september jl. wordt ongewijzigd vastgesteld.  
c. Mededelingen: 

- Deze week is de Week van de Toegankelijkheid. Het thema is: toegankelijkheid loont! SJ zegt 
dat hierover geen nieuwsbrieven o.i.d. zijn binnengekomen. Hij gaat het PGBC opnieuw 
aanmelden voor de nieuwsbrief. 

- ES is voor zijn werk benaderd door een commissie, die bezig is met het opstellen van een norm 
voor toegankelijkheid van gebouwen, uit te geven door het NEN, het Nederlands Normalisatie 
Instituut. Deze zou in 2024 klaar moeten zijn. Of deze norm verplicht wordt, is nog niet 
duidelijk. Dit zou kunnen betekenen dat het PGBC in de adviezen alleen maar hoeft te verwijzen 
naar deze norm. 

d. Ingekomen zijn: 
- Mail van gemeente met memo over aangepast concept raadsbesluit Integraal Verkeersplan 

Limmen-West 
- Mail van HV met verzoek om reactie op tekening herinrichting Startingerweg in Akersloot 
- Reactie van NS op verzoek toesturen tekening verplaatsing Club Zand 
- Mail van Arthur Sanders over afwezigheid Fietsersbond en PGBC bij Verkeeroverleg 26 

september 
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- Agenda en stukken voor Verkeeroverleg 3 oktober.  
- Reactie HV op opmerkingen ES over tekening herinrichting Startingerweg 
- Diverse mails over Overleg SSAC (ouderenbonden, Stichting Welzijn) 
- Uitnodiging voor raadsinformatiebijeenkomst over de plannen voor nieuw zwembad e.d. 
- Schriftelijke inbreng van Fietsersbond voor verkeersoverleg 3 oktober jl. 
- Bericht van HV: afwezig t/m 6 oktober 
- Bericht van verhindering van GS 
- Uitnodiging overleg Samen Sociaal Actief Castricum op 9 oktober. 
Naar aanleiding van deze ingekomen stukken: 
a. SJ heeft gemeld dat het PGBC niet vertegenwoordigd kan zijn bij het SSAC-overleg (met de 

ouderenbonden en Stichting Welzijn) op 9 oktober. SJ gaat vragen of dit overleg weer ’s avonds 
gehouden kan worden, zodat ES dit weer kan oppakken.     Actie: SJ 

3. Gehandicaptentoiletten op het strand 
a. Naar aanleiding van de ontevredenheid bij het PGBC over de situatie m.b.t. de toiletten voor 

gehandicapten hebben CE en LL strandpaviljoen Nautilus aan Zee in Egmond aan Zee en Zoomers in 
Castricum bezocht. Zij hebben een verslagje gemaakt van deze bezoeken. Dit is rondgestuurd. 
Bij Nautilus aan Zee is wel een goed gehandicaptentoilet. Volgens de eigenaar heeft de gemeente 
Bergen hier wel toestemming gegeven voor een paar m2 extra. De gemeente Castricum heeft dit 
geweigerd bij Zeezicht. 

b. De eigenaar van Zoomers staat open voor het realiseren van een gehandicaptentoilet. Hij wil er 
echter niet teveel aan uitgeven en heeft het idee dat het best duur is. Hij is nu bezig met het 
aanvragen van een vergunning voor het nieuwe paviljoen.  

b. Diverse leden van het PGBC uiten hun frustratie over de situatie m.b.t. de gehandicaptentoiletten 
op het strand bij Castricum aan Zee. Het toilet bij Deining is buiten het restaurant, het is dus een 
openbaar publiek toilet; ’s winters is het dus koud als je er gebruik van wilt maken. In de zomer kan 
dit een voordeel zijn, omdat je niet per se eerst het restaurant hoeft te bezoeken. 

c. Naar aanleiding van deze discussie wordt besloten op zo kort mogelijke termijn een gesprek te 
vragen met de portefeuillehouders in het college die verantwoordelijk zijn voor het verlenen van 
vergunningen aan de horeca en voor bouwvergunningen.    Actie:  SJ 

d. SJ laat Carin van Empel weten dat het ontbreken van gehandicaptentoiletten in de horeca en op het 
strand, het PGBC heel hoog zit.        Actie: SJ 

4.  Overleg afdeling Civiele Werken en Verkeer, HV 
a. Spoorwegovergang Beverwijkerstraatweg: 

SJ mailt de nieuwe tekeningen aan ES.       Actie: SJ 
CE vraagt naar de plannen voor deze overweg. Een tunnel is voorlopig niet aan de orde. 

b. Zandzoom in Limmen:  
Geen nieuws. 

c. Herinrichting Startingerweg Akersloot: 
ES heeft gereageerd op de tekeningen.  

d. Vervanging riolering Buurtweg Akersloot: 
Volgens de planning gaan de werkzaamheden dit jaar van start. 

e. Herinrichting Rijksweg Limmen: 
De werkzaamheden zijn in volle gang. ES heeft gezien dat de voorzieningen voor de aanwonenden 
op de plekken waar gewerkt wordt, heel slecht zijn. HV zegt dat de uitvoering lastig is, doordat ook 
nutsbedrijven bezig zijn met hun eigen werkzaamheden. 

f. Nieuw zwembad: 
Er is een nieuwe informatiebijeenkomst voor de gemeenteraad op 12 oktober a.s. ES gaat daar naar 
toe, Actie ES. SJ verwacht dat er geen onderwerpen aan de orde komen die specifiek van belang 
zijn voor het PGBC. 

g. Verbreding fietspaden Soomerwegh: 
 HV weet nog niet wanneer begonnen wordt met de werkzaamheden, waarschijnlijk in 2025. 
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HV gaat na of het aanbrengen van noppentegels o.i.d. bij de oversteek naar Geesterhage 
meegenomen kan worden bij dit project.       Actie: HV 
De vervanging van de grijze noppentegels bij de oversteekplaatsen in De Bloemen wordt ook bij dit 
project meegenomen.         Actie: HV 

h. ES zegt dat naar aanleiding van de mail van CE vanuit de ontmoetingsgroep van blinden en 
slechtzienden over het ontbreken van geleidelijnen op diverse plaatsen, HV gevraagd wordt om in 
de volgende vergadering het beleid op dit punt uiteen te zetten. Tevens geeft ES aan dat de 
opmerkingen in de mail veel te globaal zijn; zonder verdere uitwerking kunnen wij dit niet 
doorzetten aan HV.  

5. Overleg afd. VTH, Ruimtelijke Ontwikkeling, NS (niet aanwezig) 
a. NS heeft per e-mail de stand van zaken van de hieronder genoemde geactualiseerd. Deze 

informatie is hieronder verwerkt. 
b. Zeeweg 8 in Castricum (het bouwen van een stalling en het wijzigen van het parkeerterrein): 

Het is nog steeds niet duidelijk of het plan uitgevoerd wordt. 
c. Dorpsstraat 62a in Castricum (het verbouwen van kantoorruimtes tot appartementen): 
 De vergunning is verleend. 
d. Maatlat 27 t/m 75 oneven in Limmen (het bouwen van een bedrijfsverzamelgebouw en het 

aanleggen van een uitrit): 
 De stukken zijn voor advies naar het PGBC gestuurd. ES maakt een advies.  Actie: ES 
e. De Bloemen 69c in Castricum (het realiseren van een kinderdagverblijf en een BSO):  

Het PGBC is niet in de gelegenheid geweest om een advies uit te brengen. De vergunning is 
verleend. 

f. Zeeweg 51 in Castricum (het herpositioneren en verbouwen van strandpaviljoen Zoomers): 
 De stukken zijn voor advies naar het PGBC gestuurd. ES maakt een advies.   Actie: ES 
g. Zeeweg 70 in Castricum (het plaatsen van een publiek toiletgebouw):  

De stukken zijn op 6 juli ’23 voor advies naar het PGBC gestuurd. Let op: de hellingbaan wordt 
waarschijnlijk nog weer gewijzigd.  

i. Keizerskroon 19 t/m 53 (oneven) in Akersloot (Startingerweg achter 31) (het bouwen van 18 sociale 
huurappartementen): 

 Zodra de aanvraag volledig is worden de stukken voor advies naar het PGBC gestuurd. Actie: NS 

6. Naar aanleiding van vaststelling bestemmingsplan Kaptein Kaas door gemeenteraad 
a.  ES zal de hoogteverschillen in het plan op detailniveau nog met Arthur Sanders doornemen.  

Actie: ES 
 

7. Overleg afdeling Samenleven, TW (niet aanwezig) 
a. Agnes Brokers heet laten weten dat TW langzaam bezig is met re-integreren. Een termijn kan nog 

niet worden genoemd. 

8. Overleg Samen Sociaal Actief Castricum 
a. SJ heeft het PGBC afgemeld voor het overleg op 9 oktober. 

9. Onderzoek toegankelijkheid openbare gebouwen 
a. Inmiddels zijn ook alle praktijken voor fysiotherapie bezocht. 
b. SJ heeft het concept rapport van ’t Kruispunt in Akersloot rapport aangepast en gemaild aan ES. ES 

stuurt het door aan P. Verduin.         Actie:     ES 
c. De rapportage Gezondheidscentrum Limmen (Zonnedauw) moet nog nagezien worden. SJ heeft 

deze doorgestuurd aan ES.          Actie:   ES 
d. SJ maakt een tussenrapportage aan de gemeente. Deze zal voornamelijk bestaan uit een 

beschrijving van de opzet van het onderzoek en van ieder bezocht gebouw de conclusie uit het 
rapport van het betreffende gebouw.       Actie: SJ 
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e. Het streven is om de tussenrapportage eerst intern te bespreken in de vergadering van november 
en daarna met een vertegenwoordiger van de gemeente in de decembervergadering. SJ geeft dit 
door aan Agnes Brokers.        Actie: SJ 
Deze tussenrapportage gaat alleen naar de gemeente, niet naar de eigenaren of gebruikers van de 
bezochte gebouwen. 

10. VN-verdrag inzake de rechten van personen met een handicap 
a. Geen nieuws. 
b. Er is op 5 oktober een debat in de Tweede Kamer gehouden over toegankelijkheid. SJ probeert hier 

een samenvatting van te maken. 

11. Verkeersoverleg 
a. SJ heeft deelgenomen aan het verkeersoverleg op 3 oktober jl. Er is voornamelijk gesproken over 

de spoorwegovergang bij de Beverwijkerstraatweg.  

12. Toegankelijkheid Noordhollands Duinreservaat 
a. ES heeft mailcontact gehad met PWN. PWN neemt contact op met ES als er een route klaar is die 

beoordeeld kan worden op toegankelijkheid.  

13. Toegankelijkheid strand  
a. Naar aanleiding van de stukken uit de werkateliers over de herinrichting van het strandplateau 

mailt SJ mailt de punten uit eerdere adviezen aan de gemeente, als aanvulling op deze stukken.  
Actie: SJ 

14. Actiepunten uit verslag vorige vergadering 
a. ES zal de twee checklists voor het PGBC op basis van de checklists van de Adviescommissie Wonen 

Heiloo nog maken. Misschien is dit niet meer nodig, als er een landelijke norm komt voor de 
toegankelijkheid van gebouwen.      Actie:  ES 

b. MW maakt nog een verslagje van het bezoek dat zij en ES hebben gebracht aan een vakantie-
woning in Castricum met het oog op de toegankelijkheid voor mensen met een beperking. 
           Actie: MW 

15. Toetreding Lisa Lute tot PGBC 
a. ES wil in de volgende vergadering de voortzetting van de deelname van LL aan het PGBC aan de 

orde stellen. Hij vraagt LL om hierover na te denken.  

16. Vaststellen volgende vergadering 
a. De volgende vergadering is op 3 november a.s. om 10.00 uur in het gemeentehuis.  

17. Rondvraag 
a. CE stelt de vraag aan de orde of het PGBC misschien een artikel in de krant kan schrijven over het 

ontbreken van gehandicaptentoiletten. ES zegt dat dat eerst het gesprek met de gemeente gevoerd 
moet worden. Het VN-verdrag is er wel, maar dat moet vertaald worden in wet- en regelgeving. 
ES zegt dat het realiseren van een gehandicaptentoilet opgenomen kan worden in ons advies over 
de verplaatsing en verbouwing van Zoomers. De adviezen van het PGBC staan op de website van de 
gemeente. 

b. SJ heeft voor deze vergadering geen presentielijst afgedrukt. Die komt in de volgende vergadering. 

18. Sluiting 
a. ES sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn/haar bijdrage.  

19. Vaststelling verslag 
Dit  verslag is vastgesteld op: 3 november 2023. 

 

De voorzitter De secretaris  
Edwin Steeman Sije de Jong 


